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Št. 22/2022 

 

ZAPISNIK SESTANKA KS ROŽNA DOLINA 

v petek,  28.10. 2022 ob 18.00 

Prisotni: Denis Marvin, Borut Čubej, Domen Šebenik, Klavdija Židanik, Slavko Šuligoj, 

Borut Hvalič, Miha Bitežnik 

Neopravičeno odsotna: Petra Kolenc  

Opravičeno odstotni: Boža Lavrenčič 

 

 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled sklepov 21. seje 

2. Prodaja zemljišča parc. št. 172/13, ko 2306 D.R. 

3. Projekt urejanja soseska 

4. Razno 

 
 

Prisotni na dnevni red nimajo pripomb, predlagan dnevni red je soglasno  sprejet. 

 

Ad 1 

Pregled sklepov 21. seje in potrditev zapisnika. 

Sklepi 21. seje so soglasno sprejeti. 

Člani sveta se strinjajo, da za neporabljena sredstva (nabava kontejnerjev) ne 

odgovarja Svet KS Rožna Dolina ampak MONG,  ker  na našo pobudo niso pravočasno 

uredili stavbne pravice in posledično pridobivanje enostavnega gradbenega 

dovoljenja.  

Ad2 

Prodaja zemljišča parc. št. 172/13, k.o. 2306 Rožna Dolina. 

Svet KS Rožna Dolina soglaša k prodaji zemljišča parc. št. 172/13, k.o. 2306 Rožna 

Dolina, v primeru da je kupec mejaš dotične parcele (172/13, k.o. 2306 Rožna Dolina).  

Sklep je soglasno sprejet. 
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Ad3 

Projekt urejanja soseska 

Svet KS Rožna Dolina oddaja pobudo v skladu s projektom Urejena soseska, da se 

parc. št. 42, k.o. 2306 Rožna Dolina, last MONG, odda v upravljanje krajanom KS 

Rožna Dolina, kateri bodo poskrbeli za njeno ureditev.  

Sklep je soglasno sprejet. 

 

Ad4 

Razno 

Predsednik Sveta KS Rožna Dolina prebere vsa realizirana dela ki so bila opravljena 

v mandatu trenutnega Sveta KS Rožna Dolina. 

Na pobudo krajanov, KS Rožna Dolina predlaga MONG-u, da se uredi in vzpostavi 

prevoznost na javni poti ob smetišču (zbirnem centru) na Ajševici parc. št. 829/12, k.o. 

Stara Gora. Z potjo se bo razbremenila cesta, ki pelje mimo hiš na Mandriji. Cesta na 

Mandriji se trenutno uporabljajo tudi za prevoz težkih kamionov in traktorjev naloženih 

z lesom. Težka prevozna sredstva so za krajane nevarna in povzročajo škodo na 

vozišču. 

Sklep je soglasno sprejet. 

V mandatu Sveta KS Rožna Dolina je podjetje Intra lightning, KS Rožna Dolina podarila 

več svetil. Člani sveta KS Rožna Dolina predlagajo da se kot zameno in zahvalo Intri 

lightning omogoči brezplačno oglaševanje podjetja na mreži ob krožišču za dobo 4 let.  

Sklep je soglasno sprejet. 

Borut Čubej opozori na premajhno količino kontejnerjev na kontejnerskih mestih na 

Ajševici. Kontejnerji so stalno polni. Pove da so avtobusne postaje na Ajševici 

zanemarjene in umazane. Opozori, da se do danes ni odpravil problem poplavljanja 

potoka Vrtojbica v zgornjem delu. Od ceste za Staro Goro proti Smetišču oz. zbirnemu 

centru.  

Svet KS Rožna Dolina predlaga, da se nabavi načrtovane bivalne kontejnerje. V kolikor 

ne bodo pravočasno urejena soglasja k njihovi postavitvi bo Svet KS Rožna Dolina 

poskrbel za mesto njihove začasne deponije.  

 

Sklep soglasno sprejet. 
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 Sestanek zaključen ob 19:50 uri. 

 

Zapisali                                                                             Predsednik sveta KS 

Domen Šebenik                                                                       Denis Marvin 


